



English below

Reconduction du label eduQua : l'excellence des formations de la FEDE

Décrocher un label est important... mais en maintenir son renouvellement est essentiel !

Suite à un audit de plusieurs mois mené avec l'équipe pédagogique de la FEDE, **la Confédération Suisse a renouvelé l'accréditation EduQua de la FEDE.**

L'audit a notamment mis en avant « **l'excellente impartialité des examens** » et « **la qualité des procédures** ».

C'est avec beaucoup de fierté que la FEDE peut encore bénéficier du **label eduQua pour l'ensemble de ses activités de formation.**

Renewal of the eduQua label: Hats off once again to the FEDE's programmes

It is wonderful to be awarded a label... But it's just as important to keep it!

Following an audit of several months, conducted in collaboration with the FEDE's teaching team, **the Swiss Confederation has renewed our Federation's eduQua accreditation.**

The auditors stressed **'the excellent objectivity of [the FEDE's] examinations' and our high-quality educational procedures.**

The FEDE is proud to have, once again, been awarded the **eduQua label for all of its teaching activities.**